

SENATE No. 1661

By Mr. Bolling, a petition of Royal L. Bolling, Sr., for legislation relative to incapacitated police officers of the Massachusetts Bay Transportation Authority. Public Service.

The Commonwealth of Massachusetts

In the Year One Thousand Nine Hundred and Eighty-Eight.

AN ACT RELATIVE TO INCAPACITATED POLICE OFFICERS OF THE MASSACHUSETTS BAY TRANSPORTATION AUTHORITY.

Be it enacted by the Senate and House of Representatives in General Court assembled, and by the authority of the same, as follows:

1 SECTION 1. Section 111F of Chapter 41 of the General Laws
2 is hereby amended by adding at the end thereof the following new
3 paragraph:

4 This section shall apply to police officers of the Massachusetts
5 Bay Transportation Authority.

1 SECTION 2. This act shall take effect on passage.

Il est à regret que le volume de la Revue pour l'année 1911 n'a pas paru plus tôt. Les articles de la Revue ont été publiés dans le courant de l'année 1911.

Le Comité de la Revue

Le Comité de la Revue est composé de MM.

Le Comité de la Revue a l'honneur de vous adresser le volume de la Revue pour l'année 1911.

Le Comité de la Revue a l'honneur de vous adresser le volume de la Revue pour l'année 1911.

Le Comité de la Revue a l'honneur de vous adresser le volume de la Revue pour l'année 1911.

Le Comité de la Revue a l'honneur de vous adresser le volume de la Revue pour l'année 1911.

Le Comité de la Revue a l'honneur de vous adresser le volume de la Revue pour l'année 1911.